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Referat: Styreseminar Ridderrennet  

Dato: 18.01.24 - 20.01.24 
Sted: Beitostølen Helsesportsenter 
 

Deltakere:  
Tom Bratlie, Christian Jensen, Mariann Vestbøstad Martinsen, Astrid Nyquist, 
Kristin S. Tofte og Elisabeth Helle 
På teams: Tove Linnea Brandvik og Bente Sørum 
 
Forfall: Siv Jensen 

Referat 
Saks nr.: Sak  

1.  Økonomi og Budsjett 

- Foreløpig budsjett er sendt ut i etterkant av styreseminaret 
- Administrasjon/drift er tatt utgangspunkt i grovbudsjett fra generalforsamlingen 

- Barnas ridderuke og Ridderuka er relativt detaljert gjennomarbeidet. For Ridderuka er det eksplisitt «fjernet» en del tidligere 
kostnader på aktivitet vi vet ikke skal gjennomføres. 

- For Riddercamp og Bikeriddercamp er det satt inn en antatt samlesum med bakgrunn i tidligere gjennomføringer. 

- Det er en egen inntektsoversikt – splittet på mottatte inntekter og foreløpig ubesvarte søknader. 

- Ut ifra antatte inntekter og utgifter ligger det an til en positiv økonomi i 2024 

- Økonomiansvarlig på BHSS og regnskapsfører for FRR er i dialog om mest hensiktsmessig regnskapsføring, eks. Opprettelse av 
prosjekter for administrasjon, Barnas Ridderuke, Ridderuka, Riddercamp, Bike Riddercamp, sparebankstiftelsen-aktivitetsutstyr.  

 
- Budsjett settes fast opp som egen sak på styremøter 

 

2.  Barnas Ridderuke 

Ettersom styreseminaret ble arrangert samtidig som Barnas Ridderrenn, deltok styret i Foreningen Ridderrennet som heiagjeng 
og med utdeling av medaljer. Det ble lagt opp til møte med arrangørgruppa i Barnas Ridderuke. Der Per Enok, Erik, Stine og 
Helga informerte om aktivitetsopplegget, samarbeid med studenter, boforhold på hyttene og hvordan arrangørgruppen er 
organisert. 

- Bra søknadsmengde i år, men fortsatt rom for noe økning 

- Godt og viktig samarbeid med BHSS 

- Videre må vi se på optimalisering av påmeldingsløsningen for å få relevant informasjon 
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- Jobbe med markedsføring av arrangementet. Viktig å være til stede på paraidrettsdager, hjelpemiddelmesser og hos 
særforbundene 

- NB! Sikre GDPR, feks. bildegodkjenning ved påmelding 

3.  Fremtidig administrasjon av Foreningen Ridderrennet 

- Foreningen Ridderrennet og Beitostølen Helsesportsenter bør fortsatt være delt, med administrasjonen kan gjerne være 
lokalisert på Beitostølen. Styret ser mange fordeler med dette 

- Avtale om at Beitostølen Helsesportsenter er administrasjon ut 2024 

- Ser for seg oppstart av ny generalsekretær på slutten av 2024 

-  

4.  Offentlig finansiering og systemer 

- Fått 3,5 mill fra KUD for 2024 

- 100 000,- fra Bergesenstiftelsen øremerket Barnas Ridderuke 

- 700 000,- fra Sparebankstiftelsen øremerket utstyr 

- Venter på svar fra søknader Bufdir og foreningen for synshemmede 

- Ragn-Sells fortsetter sponsoravtalen på 100 000,- 

- Jobbe videre for å finne en løsning med offentlige kilder som sikrer noe langsiktig drift, lage prosjekt? 
 
Check in fungerer bra, mange muligheter 
NTB bildearkiv (3mnd. Oppsigelse, flyttes til BHSS) og Mailchimp termineres 
Undersøke muligheter for et automatisert system for tegning av medlemskap med kontigent (sak på senere styremøte) 
Legge inn samtykke til bildebruk i påmeldingen 
 

5. 
 

Samarbeidspartnere 

- Dreiebok for Ridderuka må oppdateres 

- Forsvaret, NIH og Lions inviteres til å gå gjennom/oppdatere oppgaver og ansvar under ridderuka 

- Kontakte Radisson blu for gjennomgang beredskapsplan under Ridderuka, lage varslingsplan 
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5. Eventuelt 

- På grunn av høy kostnad, vedtas det at kiting ikke vil være et aktivitetstilbud under Ridderuken 2024 (40 000,-) 

- Samarbeid med “nye stier” fornyes ikke 

- Jobber pr. Nå ikke aktivt for å finne nye sponsorer etter at Entra og Coop er ute.  

- Sette i gang prosess med vurdering av hvem vi ønsker å identifisere oss med. Invitere aktuelle personer til være 
arrangementer for å gjøre oss selv aktuelle 

- Det lages en teamskanal for styret i Foreningen Ridderrennet 

 
Neste møte: 14.02.24 kl. 19:00 på teams 
 

 


